
Festival prochází žaludkem

Napsal uživatel Školník
Čtvrtek, 15 Červenec 2004 03:00

V příspěvcích mých kolegů jste si mohli přečíst jak oni žehrají na stravovací a pitný servis na
Zahradě. Bohužel, i já přispěji se svou troškou do pomyslné mlýnice.

Absence  občerstvovacího  stánku  na  dvorku  Radnice  byla znát. Přeplněná hospoda, čekání
na jídlo přibližně 30 minut, jít si pro pivo až na náměstí, na  druhou  stranu -  co bych neudělal
pro plzeňskou dvanáctku za dvaadvacet korun ;-)

Jakmile  se  návštěvník ocitl na Hauptstrasse mezi Kapličkou a Amfikem nebo přímo v  Amfiku, 
bylo všude maso, buřty, guláš, kuře, a tak pořád dokola. Jednou  z  mála alternativ byly
langoše, sladkosti či vařená nebo grilovaná kukuřice.  Pokud  si  dobře pamatuji, předloni byl v
horní části amfiteátru stánek  s vegetariánským občerstvením. Nejsem vegetarián, ale cpát se
celou dobu jenom výše zmíněným sortimentem, díky, ale fakt ne.

 1 / 1


